
 

Protokół Nr 10/2019 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

z dnia 6 grudnia  2019 r. 

 

 Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -  

Pani Renata Gostkowska-Maczuga.  

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji.  

 O godz. 1400 Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, przywitała członków Komisji  

oraz zaproszonych gości. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 Ad. 2. Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie petycji   dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego. 

4. Rozpatrzenie petycji mieszkańców ul. Leśnej w Michałowie-Reginowie – wyjazd  

w teren. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 Ww. porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie – 3 głosami za. 

 Ad. 3. Rozpatrzenie petycji   dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego. 

 Po przeanalizowaniu petycji członkowie Komisji jednogłośnie wypracowali następujące 

stanowisko: 

- w odniesieniu do punktu 1 petycję należy uznać za  niezasadną - Gmina Wieliszew nie 

pobiera opłat za miejsca parkingowe przed kościołami, cmentarzami, szpitalami.  

- w odniesieniu do  punktów od 2 do 11 zakres wnioskowanych zmian nie należy do 

kompetencji Rady Gminy. 

 Przewodnicząca Komisji poinformowała, że na najbliższą sesję zostanie przygotowany 

projekt uchwały uwzględniający powyższe stanowisko. 

 Ad. 4. Rozpatrzenie petycji mieszkańców ul. Leśnej w Michałowie-Reginowie – wyjazd 

w teren. 

Przewodnicząca Komisji przypomniała, że na poprzednim posiedzeniu Komisji 

zgłoszono wniosek, aby zwrócić się do firm prowadzących działalność gospodarczą przy ul. 

Leśnej, które podpisały się pod petycją,  z pytaniem o możliwość partycypacji w kosztach 

naprawy drogi. Poprosiła o informację na ten temat. 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że firmy 

zaproszono na spotkanie, jednak żadna nie skorzystała z zaproszenia.  

Zwróciła uwagę, że pod petycją podpisali się również mieszkańcy Gminy Nieporęt, 

korzystający z drogi. 

Poinformowała, że pracownicy urzędu odpowiedzialni za kwestie związane z naprawą dróg 

udali się na ul. Leśną w celu dokonania oceny jej stanu. Oszacowano, że wykonanie nowej 

nawierzchni asfaltowej na terenie zabudowy, bez odcinka wiodącego przez las, wiąże się  

z nakładami w wysokości około 300 tys. zł. Dodała, że droga jest niszczona głównie przez 

samochody ciężarowe należące do działających tam firm. Stwierdziła, że na terenie Gminy 

jest wiele dróg w dużo gorszym stanie, np. ul. Szkolna w Skrzeszewie wykorzystywana do 

dowozu dzieci do szkoły. 

Zaproponowała, aby ponowić zaproszenie do firm w celu omówienia możliwości partycypacji 

w kosztach modernizacji drogi. Dodała, że Gmina dokonuje naprawy ubytków w nawierzchni 

w ramach bieżącej konserwacji dróg. Poinformowała, że niedawno wykonano na tym odcinku 

oświetlenie. 
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Rekomendacja Komisji: 

- wystosowanie pisemnego zaproszenia do przedstawicieli firm prowadzących działalność 

gospodarczą przy ul. Leśnej oraz do osoby reprezentującej składających petycję  

w celu omówienia możliwości współfinansowania zadania. 

O godz. 1420 członkowie Komisji udali się w teren. 

Ocena Komisji: naprawy ubytków w nawierzchni są wykonywane w ramach bieżącej 

konserwacji dróg. Należy dokonać oceny możliwości wycięcia zakrzaczeń.  

 Ad. 5. Sprawy różne.  

 Nie zgłoszono. 

   Ad. 6. O godz. 1440  Przewodnicząca zakończyła posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokół sporządziła:    Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Magdalena Kucińska        Renata Gostkowska-Maczuga  


